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Írásbeli kérdés

„Salgótarján többet érdemel, avagy kell-e aggódnia az St. Glass Rt. 750 dolgozójának és a
beszállítóknak egy ,sikeres "privatizáció miatt! XIX. " címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Draskovics Tibor Miniszter Úrhoz . Kérdésemre válaszát írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az ÁPV Rt. nyilvános, egyfordulós pályázatot hirdetett az MBV Rt ., a Borsod-Abaúj 2000
Vagyonkezelő Kft. és a TRÉPORT Vagyonhasznosító Kft . együttes értékesítésére .
A pályázat benyújtásának határideje 2004. október 29 .-e volt .
Bizonyára Ön is tudja, hogy Salgótarján város egyik legpatinásabb cége a St. Glass Rt., melynek
múltja összefonódott városunk múltjával .
A cég jelenleg 750 főt foglalkoztat, de a beszállítókon keresztül több ezer ember megélhetését
biztosítja .
Az St. Glass Rt. fő tulajdonosa az MBV Rt ., így a vagyonkezelő cég privatizációja nem hagyja
hidegen a salgótarjáni embereket .

Tisztelt Miniszter Úr!

A 750 dolgozó és a beszállítók nevében tisztelettel kérdezem, hogy „sikeres" volt-e a
privatizáció?
Az St. Glass Rt. jegyzett tőkéjéhez (1 .808 .500.000 Ft.) hogyan viszonyul a vételár?
Kérem, tájékoztasson, hogy „sikeres" privatizáció esetében ki lett az új tulajdonos, milyen
referenciákkal és törzstőkével rendelkezik a cég?
Az St. Glass Rt-n belül a privatizáció során szempont volt-e a munkahelyek megőrzésének
kritériuma?

- A döntés során figyelembe vették-e, hogy Salgótarján jelenleg drámai foglakoztatási
helyzettel sújtott város?
A döntést megelőzte-e a munkások érdekeinek képviseletét ellátók véleményének kikérése?
Kell a jövőt érintően aggódnia a 750 becsületes alkalmazottnak és a beszállítóknak?

Várom válaszát!
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